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 .16תיקון מס'  – 6מליאת המועצה מאשרת הגשת התנגדות לתמ"מ  .3
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 דיון והחלטות:

למרות שלא נמצא בסדר יום,  ביה"ס יסמיןאת  מבקש להעלות לסדר היום שחר איתן:

 .רוצה להבין איך התקבלה ההחלטה

 יכולתם לשלוח לסדר היום.אשמח גם את זה להסביר,  איתי ויסברג:

 הוא לא יחזור לפה.אם ביה"ס יסמין יעבור לחוף כרמל   מעוז ינון:

 אתה טוען שזה בלתי הפיך וזה לא נכון. איתי ויסברג:

 לתושבי קהילת יסמין שהגיעו לפה. תודה מעוז ינון:

אני אשר לאחר סיום ישיבת  –ים להישאר ולשמוע את האמת אחר כך מוזמנ איתי ויסברג:

 המועצה על מנת לדבר אם כל מי שמעוניין.

 

 של חברת המועצה אביטל תבור. מענה לשאילתה .1

  :מקריאה את השאילתה אביטל תבור:

ע"י המועצה? שאני אומרת ע"י  2021כמה קולות קוראים הוגשו במהלך 

המועצה זה לא המתנ"ס והמועצה. כמה קולות קוראים מתוכננים להגיש 

שמחכים רק ? הבנתי שיש המון כספים ממשלתיים 2021במהלך דצמבר 

 להינתן לרשויות מקומיות.

זה קולות קוראים של המועצה, גם שהמתנ"ס מגיש קולות קולות קוראים  איתי ויסברג:

אם . , אני אישית חותם עליהםמועצהמי שמרכז את זה עובר דרך עדיין 

 קולות קוראים. 60הגענו לסביבות עשינו ספירה, מסתכלים על כל השנה 

 למה יצא מהמליאה.שלומי ס*חבר המועצה  

פורסמו, אחד אמור להתפרסם.  2קולות קוראים.  3בדצמבר נתמודד עם כ איתי ויסברג:

עוקבים אחריו מסיבה מאוד פשוטה קול קורא מהותי שאנחנו רוצים לגשת 

בהתאם לתכנית של שרת  משרד התחבורהשל קול קורא אליו זה ה

את  השליםכיוונו לה הדרך בבדיוק . התחבורה שרוצה לקדם שבילי אופניים

כסף בין מה שאושר לבין הכסף שחסר לנו. הגשנו לקרן לשצ"פים גם ה

 שצפויים להיות בדצמבר, יתכן שמחר יהיה חדש. 3יודעים על לאותו נושא. 

 רשומים בכל המערכות. כל יום שמתפרסם קול קורא קופץ אצלנו.אנחנו  ניצן מחנאי גרמן:

 בודקים תנאי סף, אנחנו מסוננים מראש. 

קולות קוראים בנושאים שונים שחלקם גם ללא  140באוויר יש כרגע  אביטל תבור:

אי אפשר לחשוב יצירתי.  9הסינון של סוציו מטצ'ינג וללא תנאי סף, 

זו דרך בעיני להביא כסף. מאשרים מעט מאוד כספים שמגיעים מהמדינה, 

 פש קולות קוראים ולהביא.אין לי בעיה גם אני לח

המתנ"ס עושה חיפוש על קולות . שלה חלק מהמשימותשזה  עובדתיש  איתי ויסברג:

הודעות שמקבלים כל אנחנו חשופים ל, שומעים אפילו מתושביםקוראים, 

יש פוסל לנו לא מעט מהם,  9סוציו . הזמן ממאגר שמעדכן קולות קוראים

, לא חתולים עיקורחריגים של קולות קוראים שלא קשורים לסוציו. למשל 

 זו התמונה בגדול. .מגביל לפי סוציו
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 המועצה מעוז ינון ושחר איתן. ילסדר היום של חבר ותדיון בהצע .2

יש אין ספור קבלנים שעובדים במועצה. עושה רושם שאין עליהם מספיק  מעוז ינון:

 אכיפה ופיקוח. 

גבעת עדה מתנהלים במקביל מספר רב של  -מקומית בנימינה במועצה 

 פרויקטים על ידי חברות קבלניות שונות.

וזה בלשון המעטה ולהלן  -עושה רושם שהפיקוח על הקבלנים לוקה בחסר 

 מספר דוגמאות מיצג:

 -. רחוב הברוש 1

תעלות חשופות ברחוב ללא אמצעי אזהרה. התעלות נמצאות במצב זה כבר 

 האחרונים רבים, מצבן הורע בעקבות הגשמיםשבועות 

 -. רחוב היוגב 2

תקשורת מעץ אשר הותקנו ללא ביסוס ועגינה לקרקע הפכו  \עמודי חשמל 

לסכנה בטיחותית בעקבות הגשם האחרון ועושה רושם שהקבלן המבצע 

 התרשל בעבודתו

 -טיילת שוני  .3

פור מקרי נתחיל בכך שאנחנו מברכים כי לאחר כמעט שנתיים ואין ס

מתבצעות עבודות לשיקום ושיפוץ  -פציעה של תושבות ותושבי המושבה 

 הטיילת

בסיום יום עבודה ולפני סופי שבוע צוות העבודה משאיר מרצפות פתוחות 

  נוספים ומפגעים בטיחותיים

צוות העבודה משליך פסולת ואשפה לכל אורך הטיילת. חלק מהאשפה כבר 

  תמסח ותנינים.במורד נחל  נסחפה במי הגשמים

קבלן  03.08על סמך הודעת המועצה בעמוד הפייסבוק שלה בתאריך   .4

הפסיק על דעת עצמו לפנות את הבקבוקים ב   פינוי בקבוקי הפלסטיק

 לא ידוע לנו אילו צעדים משפטים או אחרים ננקטו מולו. -01.09

 

 להלן ההצעה:

הן   -ועצה הגברת הפיקוח והאכיפה על קבלנים אשר עובדים מטעם המ

והפעלת סנקציות כלפי קבלנים  בנושאי בטיחות והן בנושאי איכות הסביבה

כגון חילוט ערבות, פתיחת חוזה, ביטול חוזה, הפחתת תשלום,  כמקובל

 דרישת פיצוי, תביעה.

 את הסנקציות אתם מכירים יותר טוב ממני.

 .והצעדים שננקטו לעדכן אותנו בעניין הסנקציותהסעיף השני הוא פשוט 

ועד לקבלני  גזםדרך העדכונים. קונסים לא מעט קבלנים מהזבל לך  אתן איתי ויסברג:

זה לא דבר שאתה שלנו.  בין הטוביםלקבלן נעשה שימוע אפילו . ביצוע

טפת. חלק מעבודה שומפרסם, משום שמיישרים קו וממשיכים הלאה, 

כן צודק באופן כללי  מועצה.חייבים לבצע את לא צריך בשביל זה החלטת 

יש מקום וח קשיש צורך בהגדלת פיקוח. ההנהלה החליטה שבנושא פי

ים תקן באגף ההנדסה של מנהל תראו בהצעת תקציב, מוסיפלשידרוג ו
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קטים. עד היום עשינו זאת עם מפקחים חיצוניים. אשמח שתעזרו פרוי

להעמיק  אין אדישות אבל מסכים להערה שצריך. בתקציב להעביר את זה

 קטים.ות העיניים של המועצה לגבי הפרויאת הפיקוח. להי

ן שנקבל סקירה כללית דוח כספי. אחת לרבעוכמו שאחת לרבעון צור מביא  אביטל תבור:

 לגבי קבלנים זה הכל.

 יבויות שלהם.יהמטרה היא לא להעמיד סנקציות אלא שיעמדו בהתח יואב מלטר:

 לנבחרי ציבורלא יודע אם זה נכון לעשות דיווח  נעשה דיווח דבר על כל אם  איתי ויסברג:

. בואו נראה את טובת שאתה רוצה לשמור בינך לבין הקבלן על סנקציות

האם אנחנו רוצים שזו תהיה המועצה היחידה שבה נותנים  המועצה. 

 מי לדעתך יגיע למכרזים הבאים? סקירה על כל הקבלנים שחטפו קנסות?!

 מדן, לא שמות.ורק א אביטל תבור:

 אותי מעניין שדברים כאלה לא יקרו. אלינור בראל:

 .של דו"ח כזה רוצה לבדוק מה המשמעויות איתי ויסברג:

 בכל מקרה יכולים לקבל את החומר הזה. שחר איתן:

 אתה יכול לבקש הכל. איתי ויסברג:

הדבר היחידי שאנחנו לא יכולים להיחשף אליו זה שמות של אנשים  קרן מאיר:

 פרטיים. 

לא  שלנואנחנו לא מועצה גדולה, רוצה לשפר את הביצועים של הקבלניים  איתי ויסברג:

 .שלנורוצה לעשות שיימינג לקבלנים 

 אפשר להעמיד את החלק הראשון של ההצעה? מעוז ינון:

תקן בתקציב החדש  יותר. הקופה הציבורית הולכת לממןחושב שזה כבר מ איתי ויסברג:

 עלה בהנהלה כבר לפני שבועיים.קטים. וישל מנהל פר

 פיקוח של הכל? קרן מאיר:

 יקטים.פרו איתי ויסברג:

 הצעה. שמח שחשבתם ככה מאחל שתעשו עבודה טובה.ההעלאת מוותר על  מעוז ינון:

 

 מקריא את ההצעה. שחר איתן:

ציר תנועה עמוס,  הכניסה המערבית העיקרית לבנימינה, בנימינהימי רחוב 

מטר מהכיכר הראשונה עד  200קטע אחד של בחלקו יש שביל אופניים אבל 

לברניצקי אין שום דבר, מה שגורם ללא מעט תושבים ללכת שם ברגל ולסכן 

אופניים מה  את עצמם. מושבה כמו בנימינה יכולה להרשות לעצמה נתיבי

טחה לים, לישובים השונים. מערכת שבילי אופניים הגיע מפה בבשיאפשר ל

צריכה להיות רציפה. לא לחכות עד תכנית המתאר והביצוע שלה ולהרחיב 

  את השטח לטובת נתיב הליכה ואופניים.

רחוב ימי בנימינה הינו הכניסה המערבית לישוב וציר תנועה עמוס 

כעורק תנועה במדרג מערכת ומשמעותי. מעצם כך הינו רחוב רחב המדורג 

ישובית. החל מהכיכר הראשונה והמערבית בין הרחובות יהכבישים ה
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זכות הדרך כוללת מדרכה  -השחף והשדה ועד למסילת הרכבת במזרח

 להולכי רגל ובחלקה גם שביל אופניים.  

לבין הכיכר הראשונה  4במקטע הרחוב שבין צומת בנימינה על כביש 

להולכי רגל ו/או  שביל אופניים. מדובר על קטע אין מדרכה   -המערבית

 מטרים בלבד בכניסה לישוב . 200 -קצר של כ

באין מדרכה, תושבי המושבה, שהינם משתמשי תחבורה ציבורית, 

נאלצים ללכת במקטע זה על שולי הכביש . מדובר  4החולפת בכביש 

מחיה בילדינו, נוער, חיילים, קשישים ועוד, אשר נאלצים ללכת בתוך הצ

הפרועה והבלתי מטופלת/מטופחת בשולי הכביש )בוגונויליות קוצניות( 

 כאמור, תוך סיכון חיים.

מושבה שטוחה כמו בנימינה יכולה באמצעים פשוטים כגון זה, לעודד 

מוש בכלי תחבורה אלטרטנטיבי ובלתי מזהם כאופניים.  יהליכתיות, ש

 איכות החיים.  לתושבים נחוצה ותעלה את 4הנגשה בטוחה של  כביש 

מערכת שבילי אופניים צריכה להיות רציפה. יש להשלים את המקטע 

 החסר להשלמת המערכת. 

מ' כך 30א רוחב הכביש לכל אורכו הוא 23בתכנית המאושרת למושבה ש/

יעוד הפקעה  -ששביל אופניים ומדרכה יכולים להיות חלק מזכות הדרך

תוכנן בתכנית המתאר לטובת הרשות המקומית.  רחוב ימי בנימינה מ

שובית מרכזית, הכוללת שמושים יהחדשה למושבות להיות שדרה י

מעורבים, ובכלל זה מרחב הליכה רציף ונגיש, הכולל שבילי אופניים 

 ותחב"צ )תחנת רכבת חדשה(.  

עד שרחוב ימי בנימינה ייסלל מחדש עפ"י תוכנית המתאר החדשה, 

להבטיח נגישות בטוחה מתבקש להוסיף מדרכה ושביל אופניים ע"מ 

להולכי רגל ורוכבי אופניים לאורך הרחוב, בין הכיכר המערבית ועד 

 .4לצומת עם כביש 

 הצעת החלטה: 

המועצה תפעל יחד עם נת"י ומשרד התחבורה לתכנון שביל אופניים 

  -ומדרכה בטוחה להולכי רגל במקטע המערבי של רחוב ימי בנימינה

 ועד לכיכר הראשונה . 4מכביש 

 .2022במהלך מוסיף שזה יקרה 

. אחריםשאילתה מקדימה או אפילו טלפון לברר היית למד שצלפת לדעת  איתי ויסברג:

, תוקצב בהיקף של דיון במשרד התחבורהעלה בתוקצב השביל הזה.  2018ב

קודם לפי . של הסיפור הזה 30%אלף שקל, אנחנו צריכים להביא  900כ 

שלו זה נת"י, תחום דרך שלהם. אם לא המבצע הקצב של משרד התחבורה, 

 .לאופניים טועה מופיע בתכנית האב

 איפה זה עומד היום? ג'קלין בן עמי:

 עכשיו יש ממשלה. יש לוחות זמנים לביצוע? שחר איתן:

שרה. היותר יציבה. אפשר להיפגש עם  קצת לא. סוף סוף יש ממשלה איתי ויסברג:

. מחכה כללית וגם תוקצבהיתה הסכמה בסיכום עם השרה הקודמת 
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קטים שרת התחבורה שהתבקשה מזמן ונדבר איתה על הפרוילפגישה עם 

 שאילתה היתה פותרת לך את הדילמה. דרך.שממתינים ליציאה ל

 נושאים עם שרת התחבורה.הרשימת אפשר לקבל את  מעוז ינון:

אנחנו שזה מה שהיה בבקשה לאמר בלי אולם  לא מוציא אותם, לא נהוג. איתי ויסברג:

שביל אופניים, מסוף תחבורה ציבורית ברכבת, פניות רוצים לדון על 

 עד לברניצקי.להשלמה ככר שוני, שביל אופניים והולכי רגל  ,בבורג'שמאלה 

 נדאג לעדכן.

 

, לא מן 08-2021, לא מן המניין 07-2021, לא מן המניין 08-2021אישור פרוטוקולים: מן המניין  .3

 .09-2021המניין 

נכונה  מתאריםלא הגיעו הערות על הפרוטוקולים, מראה שהפרוטוקולים  איתי ויסברג:

 ישיבות.מה שקורה באת 

 הצבעה: 

 10בעד: 

 0נגד: 

 0נמנע: 

 

, לא מן 08-2021מן המניין מליאת המועצה מאשרת את פרוטוקולי המליאה:   -41מס' החלטה 

 .09-2021, לא מן המניין 08-2021, לא מן המניין 07-2021המניין 

 

 .2.11.21אישרור פרוטוקול החלטה שלא בישיבת מליאה מיום ה .4

 קיבלנו אישור פה אחד, צריכים לאשרר. איתי ויסברג:

 הצבעה: 

 10בעד: 

 0נגד: 

 0נמנע: 

 

מליאת המועצה מאשררת את פרוטוקול החלטה שלא בישיבת מליאה מיום   - 42מס' החלטה 

 .2.11.21ה

 

 .16תיקון מס'  – 6אישור הגשת התנגדות לתמ"מ  .5

מועצה לא יכולה להגיש התנגדויות על תכניות שהן לא שלה בלי אישור  איתי ויסברג:

תכנית המתאר שלנו, חוץ מהתרגילים עם הולנת"ע, עשו פעולות המליאה. 

בתמ"מ, תכנית המתאר הכשרה לאותם שינויים שהולנת"ע עשתה. 

. מהות , אין עוד הרבה זמןלהגיש התנגדות לתמ"מרוצים . אנחנו המחוזית

 ההתנגדות בתמ"מ בלבד. 

  מקריא מהדף:
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  לאזורי  16/  6התאמת כתם הפיתוח העירוני המוצא בשינוי תמ"מ

 הפיתוח הרצויים כפי שנקבעו בתכנית המתאר המוסכת .

  הוספת כתמי פיתוח עבור תיירות חקלאית שנגרעו משינוי התמ"מ

 בעקבות החלטת הולנת"ע, שאינה מקובלת על המועצה. 

  דיוק ההתייחסות למסילת הרכבת המיועדת לביטול במסמכי שינוי

 התמ"מ.

להוסיף ציפוף בצד החליטו שינו לנו את תכנית המתאר שהופקדה במחוזית. 

הורידו לנו את הבקשה להוסיף הדרום מזרחי. הצפון מערבי על חשבון הצד 

 באזור הבורג'. של תיירות חקלאית כתם פיתוח

 מסילת הרכבת המיועדת לביטול במרכז המושבה.נקודות בנושא  2מופיעות  יואב מלטר:

לפני שיאושר בדברי ההסבר של שינוי התמ"מ יש אמירה שנקודה ראשונה, 

אישור וביצוע של המסילה החלופית, בחירת דרש ייבינוי בתחום המסילה 

מטרת  באזור המסילה שתתפנה, ת על אפשרות לבינוימרמזהמילים הזו 

 המועצה שיהיה פארק, לא בניינים.

 ריטים לא סומנה המסילה לביטול. שאחד מהתבנקודה שניה, 

 היא הגשת התנגדות? להתמודדות עם הסיפור הספציפי הזה, דרך המלך קרן מאיר:

 שרה להפקדה, מגיעה תקופת ההתנגדות.ואחרי שא איתי ויסברג:

 אין משהו מקביל חוץ מהתנגדות? קרן מאיר:

את  היא שאנחנו מקדימיםבעניין הולנת"ע אחת הטענות נגדנו לא מכיר.  איתי ויסברג:

 .העתירה וצריכים להמתין לגמר ההתנגדויות

 למה הנושא של אזור המסחר לא עלה? אביטל תבור:

תחת הכותרת שנקראת, התאמה של שטחי הפיתוח זה אחד מהדברים.  יואב מלטר:

כולל אזור מדרום לימי שטחי הפיתוח שישקפו את התכנית המוסכמת 

 ה כולל הקטנת האזור מצפון מערב.בנימינ

 מי מגיש את ההתנגדות? קרן מאיר:

 המהנדס שלנו. איתי ויסברג:

 הצבעה: 

 10בעד: 

 0נגד: 

 0נמנע: 

 

 .16תיקון מס'  – 6מליאת המועצה מאשרת הגשת התנגדות לתמ"מ   - 43מס' החלטה 

 

)ח'( לתוספת הרביעית לצו 22אישור התקשרות בפטור ממכרז לביטוחי המועצה בהתאם לסעיף  .6

 .1950המועצות המקומיות התשי"א 

לגזבר לעשות התקשרות פטור ממכרז ולנסות  המלצה לפסול ולאפשר איתי ויסברג:

  ג תוצאות.להשי

 אין זוכה במכרז.  אריאל פישר:
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אשמח להעיר שביקשתי שישלחו את החומרים. פרוטוקולים של ועדת  אביטל תבור:

 מה הבעיה לשלוח את החומרים?מכרזים לא מפורסמים באתר המועצה, 

לא  יו"ר ועדת מכרזים כאן יכול לתת סקירה. ואני פה לענות על השאלות. אריאל פישר:

, נסגר ההליך יש המלצה של ועדת המכרזים נדרש לשלוח את החומר,

הבאנו  שפה המליאה צריכה לקבל החלטה. אנחנו בשלב הבא עכשיוהמכרזי 

 את הפרוטוקול למי שרוצה לראות אותו.

 קיבלנו את ההערה אביטל. איתי ויסברג:

שיש  אומריםחברות ביטוח שגילו רצון להיענות. יודעי הדבר  2היו רק  מנחם ברגב:

עם הרשויות המקומיות ורובם לא רוצים  עם חברות הביטוח גדול משבר

במחירים, נתנו הצעות דומות  חברות הגישו, בגדול 2רק  .להיכנס לזה בכלל

החוזה מרכזית היא שכמות ההסתייגויות המהותיות על תנאי הבעיה ה

מתוכן את המכרז והתנאים שלו, מהסיבה הזו לא היתה ברירה אלא קנו רו

המלצת יועצת הביטוח שמכירה את החומר ההצעות האלו.  2לפסול את 

הדרך היחידה להתמודד לעשות משא ומתן על אמרה שמרשויות אחרות 

 ההסתייגויות.

 עם החברות האלו?המשא ומתן  מעוז ינון:

 שהגישו. 2אין חובה לגשת ל צור אוריון:

 ?אוייםיש מועמדים ר אלינור בראל:

 עוד לא יודעים להגיד. צור אוריון:

 משא ומתן על ההסתייגויות.כל מה שאפשר לעשות זה לצאת ל מנחם ברגב:

 להודות לועדת מכרזים. הזדמנות נהדרת איתי ויסברג:

 המכרז לא בוטל. אין זוכה. אריאל פישר:

 כדי להודות לשני, מנהלת את האגף אין דברים כאלו.אנצל את ההזדמנות  אביטל תבור:

 הצבעה: 

 10בעד: 

 0נגד: 

 0נמנע: 

 

מליאת המועצה מאשרת התקשרות בפטור ממכרז לביטוחי המועצה בהתאם   - 44מס' החלטה 

 .1950)ח'( לתוספת הרביעית לצו המועצות המקומיות התשי"א 22לסעיף 

 

צו )ח'( לתוספת הרביעית ל22בהתאם לסעיף  תובע עירוניאישור התקשרות בפטור ממכרז לשירותי  .7

 .1950המועצות המקומיות התשי"א 

 רסמנו מכרז לתובע העירוני. לא הגישו הצעות.לאחר שפי איתי ויסברג:

 למה לא מגיע לועדת המכרזים? אביטל תבור:

 אין צורך. כל המכרזים הפומביים מפורסמים באותו אופן. אריאל פישר:

 רות אולי נצליח.חההערכה שלנו שלא מעניין אותם. בהתמ ויסברג:איתי 

 למה לא הגיע לועדה? קרן מאיר:
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ח  22ועדת מכרזים נכנסת לפעולה שיש הצעות, אם אין הצעות סעיף  אריאל פישר:

לתוספת הרביעית הועדה לא נכנסת לפעולה. מגיע למליאה.  מי שמקבל את 

 לסבב נוסף זה אתם.ההחלטה אם לא לצאת למכרז או לצאת 

 אבל זה לא נכון. אני זוכרת את הטרקטור. אביטל תבור:

מתי המועצה מחליטה שמעדיפה ללכת למכרז נוסף או מתי מחליטה  מנחם ברגב:

 שמביאה את זה לישיבת המליאה להחלטה.

סוג השיח שהיה מול המציעים הפוטנציאליים. טרקטור אפשר להמשיך  איתי ויסברג:

 להשתמש. פה זה שירות שלא יהיה. 

 ראש המועצה מקבל את ההחלטה. אביטל תבור:

 מקבל עם יעוץ מקצועי. איתי ויסברג:

היה שיח לצאת לועדת יועצים, לאחר שבחנו היה צורך לצאת למכרז הם  ניצן מחנאי גרמן:

 פוטנציאליים. מציעיםא ניגשים למכרז. יש החליטו שהם ל

לא הוגשה כל הצעה למכרז או נדונה הצעה יחידה ח:  22מצוטט את סעיף  אריאל פישר:

והועדה לא המליצה עליה או על הצעה כלשהי או שהמועצה החליטה שלא 

)ג( לצו זה, רשאית המועצה 123לאשר הצעה של ראש המועצה לפי סעיף 

בחוזה ללא מכרז, לאחר שהמועצה החליטה על כך המקומית להתקשר 

ברוב חבריה, ולאחר שנוכחה שבנסיבות הענין עריכת מכרז לא תביא 

 .תועלת

 עכשיו אתם מחליטים זו החלטה שלכם.

 הצבעה: 

 10בעד: 

 0נגד: 

 0נמנע: 

 

מליאת המועצה מאשרת התקשרות בפטור ממכרז לשירותי תובע עירוני   - 45מס' החלטה 

 .1950)ח'( לתוספת הרביעית לצו המועצות המקומיות התשי"א 22לסעיף בהתאם 

 

 על שולחן המליאה. 10.10.21הנחת פרוטוקול ועדת נזקק ופטורים מוסדות מיום ה  .8

פרוטוקול ועדת נזקק ופטורים מוסדות מיום מניח על שולחן המליאה את  איתי ויסברג:

 .10.10.21ה 

 

 

 בזאת ננעלת ישיבת המליאה,

 

 

 

                                                                                              

 איתי ויסברג                          ניצן גרמן מחנאי      

 ראש המועצה          מנכ"לית המועצה                                                                                         


